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Betül Uçkan: Tözün merhaba. 

Tözün Atmaca: Merhaba. 

Betül Uçkan: 2021 yılında Endüstriyel Tasarım Bölümünden mezun oldun. Bize biraz kendinden 

bahseder misin? 

Tözün Atmaca: Ben Tözün. Endüstriyel tasarımcıyım. Dediğiniz gibi 2021’de Işık 

Üniversitesinden Endüstriyel Tasarım Bölümünden mezun oldum. Daha geçenlerde yurt dışında 

yaptığım yüksek lisansımı bitirdim. Belçika’da Hizmet Tasarımı üzerine Thomas More 

Üniversitesinde yüksek lisansımı yaptım ve daha geçen ay işte onu bitirdim. 

Betül Uçkan: Çok güzel. Tebrik ediyorum. 

Tözün Atmaca: Teşekkür ediyorum. 

Betül Uçkan: Işık Üniversitesinde aldığın eğitim senin bu kariyerine, hayatına, yüksek lisans 

sürecini belirlemende nasıl katkı sağladı Tözün? 

Tözün Atmaca: Şöyle söyleyebilirim, benim mesela yurt dışında çalıştığım bölüm yani yaptığım 

yüksek lisans hizmet tasarımı üzerine çalıştım. Ve bu aslında ben orada bir endüstryel tasarımcı 

olarak gittim tabii ki ama aslında hizmet tasarımı dediğimiz şey biraz multidisipliner bir alan ki, 

artık dünya çok globalleştiği için hayatın her alanı böyle. Her tasarım alanında birazcık daha 

multidisipliner çalışılıyor ve disiplinlerarası uygulamalara çok görüyoruz. O yüzden Işık 

Üniversitesinde aldığım eğitim aslında buna uygun bir eğitimdi ve hani disiplinlerarası insanlarla 

birlikte çalışmak açısından bana yani çok faydalı oldu, diyebilirim. En büyük faydası benim için 

buydu. 

Betül Uçkan: Teşekkürler Tözün. Bu gerçekten önemli bir nokta bu aldığınız multidisipliner 

eğitim. Peki Tözün, bu bölümü seçecek adaylara, aday öğrencilere neler tavsiye edersin? 

Tözün Atmaca: Açıkçası endüstriyel tasarım bence çok güzel bir bölüm. Ben hani mesleğimi çok 

severek yapıyorum öncelikle. Onun dışında şunu söyleyebilirim, girdiğiniz andan itibaren yani bu 

okulda akademik ve sosyal dengeyi iyi kurmak gerekiyor. İşte tam akademiye odaklanarak sosyali 

veya sosyale odaklanarak akademiyi unutmamak lazım. Onun dışında sizin zaten hani bu 4 yıl 

sonucunda bir portfolyo oluşturuyorsunuz endüstriyel tasarımda. Hani bu okula başladığınız 

andan itibaren yaptığınız tüm tasarımlar oraya giriyor. O yüzden ben olsam baştan itibaren buna 

dikkat ederek portfolyomu oluşturmaya başlardım. Bunun dışında da eğer hani özellikle yurt dışı 

gibi bir hedefiniz varsa işte bu İngilizce öğrenmek olabilir, İngilizcenizi geliştirmek. Eğer 

İngilizceniz varsa işte bunun yanına başka bir dil eklemek. Bence güzel olabilir diye düşünüyorum. 

Kurum  :Işık Üniversitesi 

Başlık :Işık’lı Olmak-2 I Endüstriyel Tasarım 

Konuşmacılar :Tözün ATMACA, Betül UÇKAN 

Video Adresi :https://youtu.be/byroM-

haFAI?si=W7IUjk8N0Ezr1gOc 
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Betül Uçkan: Çok teşekkürler Tözün. Seni görmek çok güzeldi. Kısa sürede yüz yüze de görüşmek 

dileğiyle. 

Tözün Atmaca: Sağ olun. Görüşürüz. 

Betül Uçkan: Görüşürüz. 

*** Video burada sona eriyor. *** 

 

 


